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To: 5.1.2e EEE @minvwsnl);IEE)EES @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 3/26/2020 11:33:12 AM

Subject: voor ons overleg vanmiddag: 2e versie Notitie specifieke maatregelen

Received: Thur 3/26/2020 11:33:13 AM

20200325 Specifieke maatregelen pgb v0.2.docx

JE
Dit is de notitie zoals die tot nu toe is ‘gebakken’. Ik heb vooral meegelezen als ‘nieuweling’; als ik de tekst snap, zijn er vast meer

mensen die het snappen © Mijn inhoudelijke punt is dat ik nergens betrokkenheid of het informeren van inspectiediensten terug

zie. Ik heb gesuggereerd de hier onderstaande zin toe te voegen. Past misschien ook bij het signaal dat jij doorstuurdef2E dat er

bij grote gemeenten een toename van pgb-aanvragen zichtbaar is. Dit signaal heb ik net, zoals besproken, ook ingebracht voor het

overleg met deze pgh-groep om 13.00.

croet! [ERED
Ervindt op dit moment overleg plaats met de inspectiediensten of er mogelijkheden zijn hier op toe te zien.

= Het zou wellicht kunnen helpen als er door inspecties steeksproefgewijs wordt gekeken naar nieuwe aanvragen of

uitbreidingen. Misschien hoeft er niet gelijk te handhaven, omdat het ook om fouten kan gaan ipv fraude. Voordeel is dat er

wel een waarschuwing uitgaat van deze steekproeven.

van:ICE)IE© minvws.nl>
Verzonden: donderdag 26 maart 2020 10:51

@minvws.nl>;

) <BR @minvws.nl>; [EEE
@minvws.nl>

Onderwerp: 2e versie Notitie specifieke maatregelen

Urgentie: Hoog

Hoi allen,

Dank voor al jullie input! Ik heb mijn best gedaan deze zo goed mogelijk te verwerken. Ik heb ook de input van VNG, ZN en SVB

waar nodig verwerkt (en hoop dat ik dingen niet over het hoofd heb gezien).
Verder heb ik ook de relevante punten uit het gesprek met Per Saldo en BVKZ gisteren in de notitie verwerkt. Dit was in zijn

algemeenheid een goed gesprek. Per Saldo en BVKZ zijn blij met de maatregelen die wij willen voorstellen. Zij hebben ons nog

gewezen op een aantal aanvullende zaken of een toelichting gegeven. Waar nodig heb ik dit dus ook in de notitie verwerkt.

Zoals [Ed al in zijn mail gisteren aangaf is WJZ ook bezig om het e.e.a. op papier te zetten. Zij zien het risico dat met de huidige
voorstellen er te veel onrechtmatigheid in de uitvoering ontstaat wat achteraf veel problemen kan opleveren. Zij onderzoeken nu

manieren om dit zoveel mogelijk in te perken. Er wordt het e.e.a. op papier gezet. Ik hoop dat dit voor 13:00u (liefst eerder)
wordt gedeeld.

Verder verwacht ik ook een reactie van de SVB op onze voorstellen en aanvullende voorstellen. Hierbij de opmerking dat zij
hiervoor ook beperkt de tijd hebben gekregen maar ze doen wat ze kunnen. Zodra ik dit ontvang, stuur ik deze door.

De drie documenten (notitie VWS, notitie WJZ en reactie SVB) staan ter bespreking in het overleg om 13:00u. We zullen hierbij
ook het vervolgproces, uit te werken acties en planning bespreken.

In mijn beleving zijn we allemaal heel goed bezig maar we hebben nog wel wat werk te verzetten. Ga zo door!

Groet


